

2012-10-07 TZM Göteborg Veckomöte

Junggrens Café, 13.00

Ordförande: Oskar

Sekreterare: Jim

Närvarande: Ivana, Oskar, Robert, Jim

- **Vi går igenom förra mötets protokoll.**
- **One Planet Project**

Vilka tar på sig korrläsning av opp-sajt-översättningen?

Beslut: Robert och Roger.

- material:

Det finns nu en GoogleDrive-mapp för allt OPP-relaterat material:

<https://docs.google.com/folder/d/0B57Z-5aq2G7UQ3FXZ1ICeFuMEE/edit>

I materialmappen på GoogleDrive lägger vi allt digitalt material kopplat till OPP.

Redigering är möjlig för alla gruppmedlemmar.

- Översättning.

Linguistic team's arbetssätt går vi igenom.

Bra om de som översätter och korrekturläser är med i den underorganisationen och anmäler vad de gör eller har gjort. Detta bland annat för att vi inte ska göra samma arbete samtidigt.

- den nya loggan:

Innan vi trycker T-shirts bör vi enas.

Hur ska vi enas?

Här finns förslagen:

<https://docs.google.com/folder/d/0B57Z-5aq2G7USVVkZ2h2VDdDc3c/edit>

Viktigt att vi får feedback på loggorna. Också lägga upp fler loggor för de som är/har varit kreativa. Vi ska snart skicka efter tryckt material och då är det bra om vi har kommit överens om vilken/vilka loggor vi ska använda oss av.

Beslut: Lägga upp en poll om vilken/vilka logga/loggor som vi gillar. Deadline till 1:e nov. Jim lägger upp notis om detta i "OPP Göteborg"-gruppen.

Beslut: Kommuniera med Vancouver Chaptern om logga. Även

kommunikation/diskussioner över lag. Kolla också om det finns ett globalt forum eller liknande. Oskar gör detta.

- **Hur kan vi “aktivera” “inaktiva” Zeitgeistare?**

Förmodligen ganska många inaktiva som skulle kunna vara aktiva.

Förslag:

Marknadsföring i form av små visit-kort-stora papperslappar men länk och qr-kod. Google analytics. Analysverktyg för QR-koder och länkar. Spårar vilka länkar som får mycket/lite uppmärksamhet. Olika “kampanjer”.

Beslut: Jim kommer lägga upp mer utförlig info om detta.

Syfte: Detta är delvis till för att medlemmar ska kunna aktivera sig på andra sätt än att komma till faktiska möten, presentationer eller liknande.

ÖVRIGT:

- FVC Oscar ska ta beslut om vi får utnyttja deras lokaler 2h varannan vecka.

Beslut: Ivana återkommer.

- I vilken/vilka form/former vill vi ha det tryckta materialet?
förslag, flyers, visitkort, tröjor, affischer, flagga.
Tänk över vad mer vi skulle vilja ha.

- Förslag på ett ytterligare filosofimöte.

Beslut: Ivana kontaktar Fredrik

- Angående rykte om ett “Människa-robot-seminarium” på chalmers

Beslut: Ivana kollar upp.

- **Nästa möte**

TS 14/10, event skapat på fejsan.

IRL samma plats samma tid, ev FVC 21/10